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Svar på interpellation (2008:9) från Mirja Räihä Järvinen (s) om avveckling av Riddersviks 

trädskola 

 

Mirja Räihä Järvinen har ställt två frågor till mig angående Riddersviks trädskola. 

 

1. Är du beredd på att göra en ordentlig utredning kring Riddersviks trädskola. 

 

2. Är du beredd på att utreda om det finns en möjlighet för trädskolan att finnas kvar i stadens 

ägo men i en annan organisation. 

 

Som svar vill jag anföra följande. 

 

1. Av stadens budget för 2008 framgår att verksamhet som inte är myndighetsutövning eller 

strategisk ledningsfunktion ska upphandlas i konkurrens eller erbjudas medborgarna genom 

valfrihetssystem. Exploateringskontoret har på fullmäktiges uppdrag föreslagit att Riddersviks 

trädskola därmed bör avvecklas. Exploateringsnämnden fattade beslut den 24 januari 2008. 

Beslutet har föregåtts av ett grundligt utredningsarbete vid Exploateringskontoret såväl före 

beslutet som efter. Avvecklingen ska ske i god ordning och växtmaterialet och träden säljas. 

 

2. Inriktningen på kärnverksamhet har fullmäktige fastslagit i målen för budget 2008. 

Trädskolan kan inte betraktas som kärnverksamhet och jag ser inga skäl till varför staden ska 

äga trädskolan. 

 

Stockholm den 21 maj 2008 

 

 

Sten Nordin 

finansborgarråd 

 

 


